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Minnesanteckningar NOSAM Barn och unga Angered 

Datum: 2021-08-30 

Närvarande: Marie Jonasson, Socialförvaltning Nordost, ordförande 
Susanne Slosar, Gårdsten vårdcentral   
Filippa Norlin Wiedel, Elevhälsochef Grundskoleförvaltningen 
Catarina Svalbacke, SBUA Angereds Närsjukhus   
Vidarah Nimar, Koordinator FCA 0-12 år 
Ann Martinius Närhälsan Angered VC 
Sherri Yazdani, Capio Läkarhus Angered  
Lisa Jobson Drews, Ungdomsmottagningen Regionhälsan  
Katarina Olvik, Förskoleförvaltningen  
Ahmad Bajazidi, Närhälsan Lövgärdet VC  
Karin Elias, processamordnare NOSAM Angered 

Förhindrade: Joseph Hylander, Habiliteringen  
Linnea Swanson, Barnmorskemottagningen Angered  
Anna Carlstrand, BUP 
Sarah Tarlamisi, Koordinator FCA skolår 
Anna Hagström, Socialförvaltning Nordost 

Tid: 13.00 – 14.45 

Mötespunkter 

 Välkomna 
 Presentationsrunda samt nuläge 

- Socialförvaltningen Nordost - normal sommar, hanterbart 
- Gårdsten Vårdcentral – lugn sommar. Mkt covidprovtagning, vaccinationer 

påbörjas igen. 
- Elevhälsan Grundskoleförvaltningen – ny representant. 

Grundskoleförvaltningens omorganisation är genomförd. Elev är på plats fysiskt i 
skolan. Söker skolläkare. 

- ANS SBUA – verksamheten rullar på, bra sommar. Utmaningar: köer 
neuropsykiatriska utredningar samt rekrytering. 

- FCA koordinator – tagit fram analys av nuläget FCA Angered 
- Närhälsan Angered/Hjällbo vårdcentraler – skolprovtagning aktuell fråga, i 

övrigt rullar det på 
- Capio läkarhus samt uppdrag UPH Ungas psykiska hälsa -  
- Ungdomsmottagningen – rullar på, personal vaccinerad. Stor 

mottagningsverksamhet online. 3 läkare anställda. 
- Förskoleförvaltningen – omorganisation genomförd. 3 chefer riktade till förskolor 

i Nordost, varav 1 (Johan Forsstrand) kommer ha uppdrag att ingå i 
samverkansforum. Öppna förskolor har börjat öppna upp, utomhusverksamhet i 
små grupper samt grupper för regnbågsfamiljer. Pilotprojekt med öppen förskola 
påbörjat. FCA-arbetet pågår.  

- Marie informerar att Barnmorskemottagningen ska få ny chef- Eva Runå – 
ersätter tillfälligt.  

- Närhälsan Lövgärdet VC – sommaren har rullat på bra.  
 Genomgång dagordning, inventering övriga frågor 
 FCA (Vidarah) 

o Återkoppling av enkäten/avstämning FCA och barnrätt (Anna och Vidarah) 
Bordläggs till kommande möte då Anna är frånvarande. 
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 Västbusgruppen (Vidarah och Sarah) 
o Inget att rapportera i nuläget.  

 Skolprovtagning covid-19 (Information). Närhälsan vårdcentraler kommer att 
handha provtagning covid-19 fram till 15 september. Efter 15 september kommer 
skolor att fördelas enligt närområdesplan som ses över just nu. Viktigt att föräldrar får 
korrekt information vilken vårdcentral som ska ta emot proverna samt de öppettider 
som gäller. 07.15 – 17.00 är preliminära öppettider, ev samma tider på alla 
vårdcentraler.  

 SIP-plan Angered. (Beslutspunkt) Utbildare utses i respektive verksamhet och 
samordnare ska utses av NOSAM gemensamt. Underlag utskickat innan mötet. 

o Vi går igenom förslag och underlag. Beslut: Förslaget bifalles.  
o De verksamheter som ej har utbildare idag får nu möjlighet att få ombesörjd 

utbildning för dessa.  
o Beslut: Lista på nuvarande representation i Västbusgruppen skickas ut 

tillsammans med anteckningar. Varje verksamhet ser över sin representation. 
 Stöd vid kostnadsfördelning av vård och boende gällande barn och unga med psykisk 

funktionsnedsättning vid placering utanför hemmet. Se dokument HÄR. Riktlinjen är 
svår att följa. Socialförvaltningen Myndighet BoU väckte frågan i våras. Förslag att 
bjuda in processledare Temagrupp BoU till dialog under hösten. Beslut: Karin 
kontaktar Lena Ekeroth, processledare. Socialförvaltningen kommer att representeras 
även av myndighet på detta möte, Funktionsstödsförvaltningen bjuds också in som part 
i dialog.  

 Avvikelser  
o Uppkomna avvikelser? Inga uppkomna 
o MedControl Pro. Gårdsten VC har anslutit, är igång. Capio också på gång, precis 

nytt, tycker systemet verkar bra. Angereds Närsjukhus använder systemet 
sedan tidigare. Lättanvänt. Blir bra när fler verksamheter ansluter. Närhälsan 
och ungdomsmottagningen inte sedan tidigare. Grundskolan har ej kännedom 
om detta. Oklart läge hur det ser ut i Funktionsstöd och Socialförvaltningen. 
Beslut: Vi undersöker i våra respektive led inför kommande möte! 

 Information ny NOSAM-struktur. Inget beslut taget – vi fortsätter i nuvarande forum 
tills annat besked kommer.  

 Övrigt 
 

Kommande möte:  

Vid anteckningarna: Karin Elias, processamordnare NOSAM Angered 

 

https://alfresco.vgregion.se/alfresco/service/vgr/storage/node/content/workspace/SpacesStore/f9d2c8b3-c51a-46f0-9139-fe733202eca0/St%C3%B6d%20vid%20kostnadsf%C3%B6rdelning%20av%20v%C3%A5rd%20och%20boende%20g%C3%A4llande%20barn%20och%20unga%20med%20psykisk%20funktionsneds%C3%A4ttning%20beslutad%202019-11-14.pdf?a=false&guest=true

